
Protokół Nr 5

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy odbytego w  dniu 12 maja 2011r.

Na posiedzeniu obecni byli:

1. Wilkowska M aria  - przewodnicząca

2. Getka Janusz - członek

3. Gryglas Agnieszka - członek

4. Kujawski Bogdan -cz łonek

5. Sobczak Józef - członek

6. Watorska-Parzydło Justyna - członek

7. Zaręba Edyta - członek

W  posiedzeniu uczestniczył p. Tadeusz Bulik -  W ó jt Gminy.

Otwarcia posiedzenia dokonała p. Maria  Wilkowska -  przewodnicząca komisji, powitała 

zebranych oraz poinformowała, że tem atem  posiedzenia jest rozpatrzenie podań zgodnie z 

kompetencją.

Następnie odczytała podania:

1. Sołectwo Chruściele -  o dofinansowanie do placu zabaw

2. Sołectwo M arian ów  -  o dofinansowanie do placu zabaw

3. Sołectwo Ślężany -  o dofinansowanie do placu zabaw

4. Pani o zapewnienie dowozu dziecka niepełnosprawnego do szkoły

podstawowej w  Dąbrówce.

Nawiązując do przedm iotowego podania p. W ó jt poinformował, że na dzień dzisiejszy nie mamy  

specjalistycznego samochodu którym dowożone były dzieci niepełnosprawne. Problem ten może 

nam rozwiązać autokar szkolny który jest przystosowany do dowozu dzieci na wózkach, trzeba 

tylko dopracować godziny dojazdu co na pewno będzie można zrobić. Pani Wątorska -Parzydło  

poinformowała, że syn p. Szumacher o określonych godzinach ma wykonywane zabiegi 

medyczne, dlatego też nie będzie mógł być dowożony tym kursem co inne dzieci z Chajęt. 

Godziny dowozu można uzgodnić powiedział p. W ójt.

W  tej sprawie członkowie proponują, aby przeprowadzić rozm owę z Panią Szumacher w celu 

uzgodnienia godzin dowozu syna do szkoły.

W  dalszej części spotkania członkowie wyjechali w  teren aby zapoznać się z lokalizacja placu 

zabaw i zaawansowaniem  prac przy ich budowie bądź też wyposażeniem do miejscowości 

M arianów  i Ślężany

Po dokonaniu oględzin placów zabaw propozycja komisji jest następująca:

Ślężany -  określenie wysokości środków finansowych potrzebnych na zakup siatki wyłapującej 

piłkę.

M arianów - w  odniesieniu do miejsca wskazanego pod plac zabaw członkowie komisji nie byli 

jednomyślni co do wskazanego miejsca ( 1 -  przeciw, 2 -  wstrzymujące -  4-za)



Komisja większością głosów przychyla się do wskazanej lokalizacji.

Chruściele -  komisja wnioskuje o przyznanie kwoty w  wysokości 3 .000  zł.

Członkowie komisji odwiedzili placówki oświatowe tj. Zespół Szkół w  Józefowie, Publiczna Szkoła 

Podstawowa w  Guzowatce i Przedszkole Samorządowe w  Dręszewie.

Na tym protokół zakończono-


